
Respostes a la ciutadania del regidor no adscrit al Ple de 15-4-2015 
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Hi ha molts aparells de gimnàstica per a persones grans que s'han 
instal·lat a parcs, que no poden ser utilitzats per una gran part de la 
ciutadania, ja que són per a persones que mesuren més d'1'63 m (en 
concret les bicicletes) i les persones amb menys d'aquesta altura, no 
arriben ni a donar una volta als pedals. Coneixen vostès aquest fet? 
Pensen canviar-ho? Fan estudis previs abans de fer els aparells? 
 
El senyor Pons: 

“Ni volent, que ahir justament debatíem aquest tema en comissió. Contestarem 
la senyora Sinfreu. Que coneixem aquest fet jo diria que sí, i és més, conec el 
fet contrari: una persona que és excessivament alta, i que té dificultats per 
utilitzar aquest tipus d’utensilis, no?, d’aparells. No obstant això, em sembla 
que el que ha de fer l’ajuntament, com qualsevol administració pública, és 
intentar abastar el màxim d’usuaris possibles, i, per tant, han de ser les mides 
estàndards. Jo crec que sempre hi haurà excepcions que malauradament 
tindran dificultats, però en tot cas el que s’ha de fer és que si algú, doncs, té 
algun tipus de dificultats, que es posi en contacte amb l’ajuntament i s’intenti 
trobar una solució. 

En segon lloc, canviar-ho o no canviar-ho? Jo apel·laria al plantejament que 
fèiem abans, i si fem estudis previs abans de fer els aparells, doncs, jo entenc 
que l’ajuntament no ha de fer estudis previs sinó que hi ha un fabricant 
d’aquests aparells que regeix amb una normativa existent, que dóna les 
garanties i les necessitats que s’han d’estipular. Per tant, en base a això, 
argumento aquesta resposta.” 

 


